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Rada Miejska Lędziny  
Radni - Sesja  

Protokół nr LXXVIII/2022 

LXXVIII Sesja w dniu 28 kwietnia 2022  

Obrady rozpoczęto 28 kwietnia 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 18:08 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2022, poz.559.) oraz art. 15 zzx ustawy z dnia 

31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z 

zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 poz. 

568 z późn.zm) otworzyła LXXVIII Sesję Rady Miasta. 

 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta. 

 

Obecność potwierdziło 15 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 2. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  
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3. Przyjęcie protokołu z LXXV Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 31.03.2022 r. i 

04.04.2022 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego niezabudowanych działek nr 2626/157 o pow. 0,6404 ha, nr 2549/157 o 

pow. 0,1100 ha, nr 2625/157 o pow. 0,0253 ha, położonych przy ul. Hołdunowskiej w 

Lędzinach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 999/1 o pow.0,0996 ha i nr 1000/1 o pow.0,0887 ha, położonych przy ul. 

Ratusz w Lędzinach. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej 

nr 2 przy ul. Hołdunowskiej 33 w Lędzinach wraz z udziałem 503/10000 części w 

nieruchomości wspólnej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 2903/99 o pow. 

0,0457 ha i 2905/99 o pow. 0,0061 ha, zabudowanej budynkiem mieszkalnym, 

położonej przy ul. Hołdunowskiej 11 w Lędzinach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się 

z działek nr 431/75 o pow. 0,0211 ha, nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 

0,0118 ha i nr 1129/74 o pow. 0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2022-2029. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 
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15. Komunikaty i informacje. 

16. Zakończenie. 

Radna Elżbieta Ostrowska złożyła wniosek o poszerzenie porządku obrad o projekty uchwał: 

1. w sprawie kontroli w części dokumentacji podatkowej dotyczącej udostępnienia wysokości 

kwot nadpłat w podatku od nieruchomości za poszczególne lata, które podlegają zwrotowi na 

rzecz Spółki Restrukturyzacji Kopalń S.A. oraz udostępnienie treści porozumienia zawartego 

pomiędzy Gminą Lędziny, a Spółką Restrukturyzacji Kopalń S.A .  

2. w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie Nadzorcze Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnej. 

 Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w 

sprawie kontroli w części dokumentacji podatkowej dotyczącej udostępnienia wysokości 

kwot nadpłat w podatku od nieruchomości za poszczególne lata, które podlegają zwrotowi na 

rzecz Spółki Restrukturyzacji Kopalń S.A. oraz udostępnienie treści porozumienia zawartego 

pomiędzy Gminą Lędziny, a Spółką Restrukturyzacji Kopalń S.A .  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2): Tadeusz Ingram, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Bogusław Dzierżak, Bogumiła Stolecka 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w 

sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie Nadzorcze Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Katowicach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (10): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (5): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka, 

Paweł Wanot 

Przewodnicząca oznajmiła, ze przed punktem 11 będzie przerwa, podczas, której będą 

obradować komisje połączone z porządkiem obrad: 

Rozpoczęcie. Sprawdzenie kworum. Projekty uchwał, o które został poszerzony porządek 

obrad i zakończenie. 

PORZĄDEK OBRAD PO ZMIANACH. 

1. .Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXXV Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 31.03.2022 r. i 

04.04.2022 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego niezabudowanych działek nr 2626/157 o pow. 0,6404 ha, nr 2549/157 o 

pow. 0,1100 ha, nr 2625/157 o pow. 0,0253 ha, położonych przy ul. Hołdunowskiej w 

Lędzinach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 999/1 o pow.0,0996 ha i nr 1000/1 o pow.0,0887 ha, położonych przy ul. 

Ratusz w Lędzinach. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej 

nr 2 przy ul. Hołdunowskiej 33 w Lędzinach wraz z udziałem 503/10000 części w 

nieruchomości wspólnej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 2903/99 o pow. 

0,0457 ha i 2905/99 o pow. 0,0061 ha, zabudowanej budynkiem mieszkalnym, 

położonej przy ul. Hołdunowskiej 11 w Lędzinach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się 

z działek nr 431/75 o pow. 0,0211 ha, nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 

0,0118 ha i nr 1129/74 o pow. 0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku 

przydomowym. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie kontroli w części dokumentacji podatkowej dotyczącej 

udostępnienia wysokości kwot nadpłat w podatku od nieruchomości za poszczególne 

lata, które podlegają zwrotowi na rzecz Spółki Restrukturyzacji Kopalń S.A. oraz 

udostępnienie treści porozumienia zawartego pomiędzy Gminą Lędziny, a Spółką 

Restrukturyzacji Kopalń S.A .  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na roztrzygnięcie Nadzorcze 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2022-2029. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Komunikaty i informacje. 

18. Zakończenie. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad po zmianach. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2): Tomasz Kostyra, Paweł Wanot 
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3. Przyjęcie protokołu z LXXV Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 31.03.2022 r. 

i 04.04.2022 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że do protokołu nie wpłynęły uwagi w ustawowym terminie, 

zatem poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXV Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 31.03.2022 r. i 04.04.2022 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2): Łukasz Kuczek, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Elżbieta Ostrowska 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Zastępca Burmistrza Miasta odczytała sprawozdanie. 

Sprawozdanie stanowi załącznik numer 2 do protokołu. 

Radny Paweł Wanot zapytał, na jakim etapie jest budowa placu wodnego, w jaki sposób 

przebiega realizacja i kiedy jest planowanie oddanie placu do użytku. 

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że umowa na tą inwestycję została aneksowana i z uwagi 

na techniczne możliwości wykonywania prac termin został wydłużony. 

Skarbnik Miasta także wyjaśniła ze inwestycja wodny plac zabaw jest przyjęta do budżetu, 

jako wydatek niewygasający, zatem uchwała zobowiązuje do tego, aby inwestycja była 

zrealizowana najpóźniej do 30 czerwca. 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała o umowę na udzielenie pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadań własnych związanych z udzielaniem 

pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa; 

czy to są środki od Wojewody? 

 

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że jest to umowa, o której Rada Miasta była 

informowana i jest to umowa na kwotę około 24 tysiące złotych otrzymane z Metropolii na 

zadania własne. 
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Radna Elżbieta Ostrowska zapytała o umowę na przygotowanie oraz organizację Pikników 

rodzinnych w ramach alternatywnych form spędzania czasu wolnego dzieci i młodzieży i ich 

rodzin z terenu Gminy Lędziny, kto wybierał te miejsca, w których mają się odbyć te pikniki? 

 

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że miejsca zostały wybrane zgodnie uzgodnieniami z 

radnymi oraz wzorem lat ubiegłych. Są to miejsca, które pikniki, co roku się odbywają, 

mieszkańcy znają te miejsca i są przystosowane do tego.  

 

 Radna Elżbieta Ostrowska odpowiedziała, że nie przypomina sobie żadnej rozmowy na temat 

wyboru miejsca na piknik. 

 

Burmistrz Miasta wyjaśniła, że miejsca są wyznaczone zgodnie z poprzednimi latami a 

pewnie miejsca zostały ustalone z radnymi, którzy byli zaangażowani. 

 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała o umowę na wstęp na obiekty sportowe dla dzieci i 

młodzieży ze środowisk zagrożonych problemem alkoholowym i narkomanii w ramach zajęć 

promujących zdrowy styl życia "Zdrowe lato 2022 - V edycja”, czy tu chodzi o spółkę 

Partner, bo nie jest napisane? 

 

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że nie jest napisane, ponieważ umowy były 

przedstawiane na komisji rewizyjnej gdzie wszystko było opisane.  

 

Radna zapytała czy kwota, którą otrzymała spółka Partner jest wystarczająca? 

 

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że gmina określiła zakres a strona realizująca umowę 

mając zakres zadań określiła wartość umowy. 

 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk zapytał, jaki był powód, że tak późno została 

podpisana umowa na remonty cząstkowe? 

 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że gmina oczekiwała na decyzję Regionalnej Izby 

Obrachunkowej.  Z tego punktu, z którego rada zwiększyła na wydatki bieżące RIO 

zdecyduje się, aby to zabrać.  

 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk zapytał, czy można to zadanie wpisać do WPF, jak 

jest w niektórych gminach? 

 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że ciężko jest oszacować te środki. Pani Skarbnik powiedziała, że 

zrobi rozeznanie w Regionalnej Izbie Obrachunkowej. 

 

Burmistrz Miasta wyjaśniła, że RIO zatwierdzało uchwałę, która wpłynęła w marcu. Przetargi 

można ogłaszać dopiero wtedy, kiedy wiadomo, jakie są środki w budżecie.  
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5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego niezabudowanych działek nr 2626/157 o pow. 0,6404 ha, nr 2549/157 o pow. 

0,1100 ha, nr 2625/157 o pow. 0,0253 ha, położonych przy ul. Hołdunowskiej 

w Lędzinach. 

 

Radny Karol Kolny oznajmił, że na komisji zostało przedstawione, że na jednej z 

nieruchomości mogłyby poswatać pomocnicze kontenery, na drugiej działce zaproponowane 

postawienie hali w centrum miasta, na, co radny nie wyrazi zgody. Taka jest też opinia 

mieszkańców, z którymi radny rozmawiał na miejscu. Teren jest urokliwy, znajdują się tam 

zdrowe drzewa, zacienienia. Nie można pozwolić na to, aby wyciąć kilkadziesiąt drzew. 

Jednocześnie radny zawnioskował, aby przedstawić firmie Węglokoks i firmie wnioskującej o 

tą nieruchomość, by poszukać innej lokalizacji nie w centrum miasta. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjecie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 

niezabudowanych działek nr 2626/157 o pow. 0,6404 ha, nr 2549/157 o pow. 0,1100 ha, nr 

2625/157 o pow. 0,0253 ha, położonych przy ul. Hołdunowskiej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2): Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra 

PRZECIW (10): Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Bogusław Dzierżak, Bogumiła Stolecka 

BRAK GŁOSU (1): Hubert Handy 

Radny Hubert Handy był przeciw. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 

niezabudowanych działek nr 2626/157 o pow. 0,6404 ha, nr 2549/157 o pow. 0,1100 ha, nr 

2625/157 o pow. 0,0253 ha, położonych przy ul. Hołdunowskiej w Lędzinach nie została 

podjęta. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się 

z działek nr 999/1 o pow.0,0996 ha i nr 1000/1 o pow.0,0887 ha, położonych przy 

ul.Ratusz w Lędzinach. 
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Radna Anna Wysocka złożyła wniosek do projektu uchwały: Paragraf 2. Środki uzyskane ze 

sprzedaży działek przeznaczyć na budowę oświetlenia ul. Reymonta i ul. Ratusz 

(etapowanie). Paragraf 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Lędziny. 

Paragraf 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Radny Tadeusz Ingram poinformował, aby poczekać, aż działki zostaną sprzedane. 

Radna Anna Wysocka powiedziała, że radni otrzymali wykaz, w którym były do budżetu 

działki przeznaczone i tej działki przy ul. Ratusz nie było. 

Mecenas Wojciech Berendowicz poinformował, że przypadku tej uchwały Rada Miasta jest 

uprawniona do wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości i kompetencja Rady Miasta na tym 

etapie ogranicza się do wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. Wprowadzanie do 

uchwały dodatkowych zapisów dotyczących przeznaczenia środków ze sprzedaży nie jest na 

tym etapie uprawnienie ze strony organu stanowiącego. Mogłoby to być wyrażone bardziej w 

formie uchwały intencyjnej. Przepis ustawy 18 ust 2 pkt 9 lit a ustawy o samorządzie 

gminnym pozwala organowi stanowiącemu wyrazić zgodę na zbycie nieruchomości. 

Ustawodawca nie dopuścił, aby Rada Miasta na tym etapie mogła decydować o tym, na co 

mają być te środki przeznaczone. Wprowadzenie takiego zapisu do uchwały może wiązać się 

z tym, że Wojewoda może stwierdzić nieważność tej uchwały z uwagi na przekroczenie 

kompetencji Rady Miasta. 

Radny Tomasz Kostyra powiedział, że gdyby przyjęto taki wniosek wiązałoby się to z 

intencją wprowadzenia nowej inwestycji, czyli musiałoby to być wprowadzone na poziomie 

budżetu. 

Radna Anna Wysocka odpowiedziała, że to nie wchodzi w budżet tegoroczny. Wykonanie 

powierza się Burmistrzowi i może być na przyszły rok. 

Radny Tadeusz Ingram powiedział, że jeżeli działki zostaną sprzedane to i tak rada będzie 

decydować, na co zostaną przeznaczone te środki.  

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk złożył wniosek o zakończenie dyskusji. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Wiceprzewodniczącego Edwarda Urbańczyka o zakończenie dyskusji i 

podjęcie głosowania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (11): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 
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PRZECIW (3): Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tadeusz Ingram 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnej Anny Wysockiej o treści: Paragraf 2. Środki uzyskane ze sprzedaży działek 

przeznaczyć na budowę oświetlenia ul. Reymonta i ul. Ratusz (etapowanie). Paragraf 3. 

Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Lędziny. Paragraf 4. Uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra 

Przewodnicząca poddał pod głosowanie podjęcie uchwały wraz z wnioskiem radnej Anny 

Wysockiej. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 999/1 o 

pow.0,0996 ha i nr 1000/1 o pow.0,0887 ha, położonych przy ul. Ratusz w Lędzinach wraz z 

wnioskiem radnej Anny Wysockiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tomasz Kostyra 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny, składających się z działek nr 999/1 o 

pow.0,0996 ha i nr 1000/1 o pow.0,0887 ha, położonych przy ul. Ratusz w Lędzinach została 

podjęta. 
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Uchwała otrzymała numer LXXVIII/390/22 i stanowi załącznik numer 3 do protokołu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej nr 

2 przy ul. Hołdunowskiej 33 w Lędzinach wraz z udziałem 503/10000 części w 

nieruchomości wspólnej. 

Przewodnicząca poinformowała, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddał pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej nr 2 przy 

ul. Hołdunowskiej 33 w Lędzinach wraz z udziałem 503/10000 części w nieruchomości 

wspólnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowej nr 2 przy ul. 

Hołdunowskiej 33 w Lędzinach wraz z udziałem 503/10000 części w nieruchomości wspólnej 

została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXVIII/391/22 stanowi załącznik numer 4 do protokołu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 2903/99 o pow. 0,0457 

ha i 2905/99 o pow. 0,0061 ha, zabudowanej budynkiem mieszkalnym, położonej przy 

ul.Hołdunowskiej 11 w Lędzinach. 

Przewodnicząca poinformowała, że Komisja Gospodarki negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk oznajmił, że w związku tym, że ciężko sprzedać 

działki według informacji z wydziału merytorycznego będzie głosował za. 

Przewodnicząca poddał pod głosowanie podjęcie uchwały. 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 2903/99 o pow. 0,0457 ha i 
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2905/99 o pow. 0,0061 ha, zabudowanej budynkiem mieszkalnym, położonej przy ul. 

Hołdunowskiej 11 w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2): Paweł Wanot, Anna Wysocka 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 2903/99 o pow. 0,0457 ha i 2905/99 o 

pow. 0,0061 ha, zabudowanej budynkiem mieszkalnym, położonej przy ul. Hołdunowskiej 11 

w Lędzinach została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXVIII/392/22 stanowi załącznik numer 5 do protokołu. 

Radna Elżbieta Ostrowska oznajmiła, że chciałaby widzieć dokumenty, w jaki sposób kwota 

projektu zostanie ujęta w tym przetargu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z 

działek nr 431/75 o pow. 0,0211 ha, nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 0,0118 

ha i nr 1129/74 o pow. 0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działek nr 431/75 o pow. 

0,0211 ha, nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 0,0118 ha i nr 1129/74 o pow. 

0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7): Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 
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PRZECIW (7): Maria Głos, Hubert Handy, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Bogusław Dzierżak 

Radny Karol Kolny zgłosił, że był przeciw (Głosowanie za było omyłkowe).  W ocenie 

radnego ta nieruchomość w przyszłości może osiągnąć większą wartość niż obecnie. Radny 

oczekiwałby, aby na przyszłość przedstawiać radnym szacowany koszt takich nieruchomości. 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działek nr 431/75 o pow. 0,0211 ha, 

nr 436/76 o pow. 0,0266 ha, nr 1127/73 o pow. 0,0118 ha i nr 1129/74 o pow. 0,0369 ha, 

położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach nie została podjęta. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że uchwała podlegała konsultacjom od 12.04 do 19.04.2022 

r. W wyznaczonym terminie nie wpłynęły uwagi do uchwały. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 

27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1): Tadeusz Ingram 

PRZECIW (13): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Bogusław Dzierżak 
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Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 27 

sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym nie została podjęta. 

Przewodnicząca o godzinie 15
29

 ogłosiła przerwę 15 minut w celu przeprowadzenia 

posiedzenia komisji połączonych, które poprowadzi Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz. 

Po przerwie o godzinie 16
59 

Przewodnicząca wznowiła posiedzenie LXXVIII sesji. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie kontroli w części dokumentacji podatkowej dotyczącej 

udostępnienia wysokości kwot nadpłat w podatku od nieruchomości za poszczególne 

lata, które podlegają zwrotowi na rzecz Spółki Restrukturyzacji Kopalń S.A. oraz 

udostępnienie treści porozumienia zawartego pomiędzy Gminą Lędziny, a Spółką 

Restrukturyzacji Kopalń S.A. 

Radny Paweł Wanot oznajmił, że podtrzymuje swoje stanowisko przedstawione na 

poprzedniej komisji, jednak z racji tego, że rada wyraża wolę wykonania takiej kontroli to 

będzie głosował za. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząc poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie kontroli w części dokumentacji podatkowej dotyczącej 

udostępnienia wysokości kwot nadpłat w podatku od nieruchomości za poszczególne lata, 

które podlegają zwrotowi na rzecz Spółki Restrukturyzacji Kopalń S.A. oraz udostępnienie 

treści porozumienia zawartego pomiędzy Gminą Lędziny, a Spółką Restrukturyzacji Kopalń 

S.A.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

PRZECIW (1): Tadeusz Ingram 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

Uchwała w sprawie kontroli w części dokumentacji podatkowej dotyczącej udostępnienia 

wysokości kwot nadpłat w podatku od nieruchomości za poszczególne lata, które podlegają 

zwrotowi na rzecz Spółki Restrukturyzacji Kopalń S.A. oraz udostępnienie treści 



15 

 

porozumienia zawartego pomiędzy Gminą Lędziny, a Spółką Restrukturyzacji Kopalń S.A. 

została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXVIII/393/22 i stanowi załącznik numer 6 do protokołu 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie Nadzorcze 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach. 

Radny Tomasz Kostyra złożył wniosek o zmianę paragrafu 2 uchwały poprzez wpisanie: 

wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Miasta. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 

 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tomasza Kostyry o zmianę paragrafu 2 uchwały poprzez wpisanie: 

wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Miasta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (9): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Radny Tomasz Kostyra złożył wniosek o zmianę paragrafu 2 uchwały poprzez wpisanie: 

wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Klubu Wspólnie dla Lędzin Łukaszowi 

Kuczek. 

Radny Tomasz Kostyra poinformował, że jeżeli wnioskodawcy chcą wygrać w sądzie to 

zasadnym jest, aby sprawę przed sądem przedstawiła osoba, która wie, co jest napisane we 

wniosku i jakimi argumentami się kieruje. 

Radny Łukasz Kuczek zwrócił się do mecenasa, czy Przewodniczącemu klubu można 

powierzyć wykonanie uchwały? 

 Mecenas Wojciech Berendowicz wyjaśnił, że w przypadku konfliktu organów Gminy, 

z czym mamy do czynienia Rada Miasta reprezentuje sama siebie. Rada Miasta podejmując 

taka uchwałę wyznacza przedstawiciela do reprezentowania przed sądem administracyjnym. 

Wolą Rady Miasta jest czy będzie to Przewodnicząca Rady Miasta czy inny radny. 

Radny Tomasz Kostyra powiedział, że radny Łukasz Kuczek był wielokrotnie wyznaczany 

przez Przewodniczącą do reprezentowania Rady Miasta na Kolegium RIO, więc przypuszcza 

się, że wiedza i doświadczenie radnego w zakresie przedstawienia pewnych argumentów ze 
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strony klubu jest na tyle wysoka, że nie będzie przeciwwskazań, aby radny Łukasz Kuczek 

był pełnomocnikiem rady przed Sądem Administracyjnym w Gliwicach. 

Radny Łukasz Kuczek odpowiedział, że jeżeli Burmistrz wykona uchwałę i uchwała trafi do 

sądu i wtedy Rada Miasta upoważni radnego by ją reprezentować to owszem, ale nie może 

być wskazany, jako wykonawca uchwały. 

Radny Tadeusz Ingram poinformował, że jeżeli skarga będzie złożona do sądu, to sąd nie 

będzie pytał, kto reprezentuje radę, tylko sąd decyduje, kto będzie reprezentował radę. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tomasza Kostyry o zmianę paragrafu 2 uchwały poprzez wpisanie: 

wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Klubu Wspólnie dla Lędzin Łukaszowi 

Kuczek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

PRZECIW (9): Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Hubert Handy 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie Nadzorcze Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (6): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 
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Uchwała w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie Nadzorcze Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach została podjęta 

Uchwała otrzymała numer LXXVIII/394/22 i stanowi załącznik numer 7 do protokołu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2022-2029. 

Przewodnicząca poinformowała, że Komisja Budżetu i Samorządności pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Paweł Wanot oznajmił, że w związku tym, że została podjęta uchwała w sprawie 

wniesienia skargi, która niesie konsekwencje finansowe, jakie są propozycje do zmian w 

budżecie? 

Mecenas Wojciech Berendowicz wyjaśnił, że nie pobiera się opłat od skarg na rozstrzygnięcie 

nadzorcze organów nadzoru. 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. Zmiana dotyczy programu ERASMUS+, który 

jest realizowany w Szkole Podstawowej Nr 1 od 2020 roku. W poprzednich latach nie mógł 

być realizowany z powodu pandemi COVID. 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała, na jakie konto wpłynęły te dochody w 2020 roku, 

ponieważ w budżecie ERASMUS nie jest wykazany, dlaczego te środki nie są wykazane tak 

jak jest wykazane konto Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych? Dlaczego następuje 

przesunięcie z działu transport i łączność w kwocie 28 560 zł na ERASMUS? 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, że nie ma takiej potrzeby, aby do środków z ERASMUSA było 

zakładane osobne konto. Środki z ERASMUSA wpłynęły na ogólne konto dochody. 

Realizacja jest przewidziana na dwa lata 2022 i 2023. Te środki były od początku w budżecie 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej to są środki w dziale 80101 paragrafy z końcówką 7 

były inaczej rozdysponowane na dwa lata. Wszystkie środki z nadwyżki zostały 

rozdysponowane zgodnie z wolą i wnioskiem radnych. Nie było potrzeby żeby zwiększać 

plan na ERASMUS. 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała dlaczego teraz z tych środków na ERASMUS 91 795,18 

zł zostały włożone do nadwyżki, powinny być oddzielone bo to są środki znaczone. 

Skarbnik Miasta ponownie wyjaśniła, że te środki nie były ukryte to zadanie miało być 

zabezpieczone w 2023 roku. Dyrektor SP1 zwróciła się o zwiększenie środków na ten rok. 

Środki z nadwyżki zostały rozdysponowane, dlatego są środki do dyspozycji z Metropolii, 

aby dokonać zwiększenia. 

Radni prowadzili dyskusję dotyczącą środków z ERASMUSA. 

Wiceprzewodniczący Szymon Simonicz złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji 

w punkcie 13. 
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Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Wiceprzewodniczącego Szymona Simonicz o zakończenie dyskusji 

w punkcie 13. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna 

Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (4): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2022-2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Anna Wysocka 

Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 

2022-2029 została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXVIII/395/22 i stanowi załącznik numer 8 do protokołu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok. 

Radny Łukasz Kuczek złożył wniosek żeby ze zmian w budżecie wykreślić zmiany dotyczące 

składki do Metropolii dotyczy punktu 1 uzasadnienia. 

Przewodnicząca poddał pod głosowanie wniosek radnego. 
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 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Łukasza Kuczka, żeby ze zmian w budżecie wykreślić zmiany dotyczące 

składki do Metropolii dotyczy punktu 1 uzasadnienia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3): Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Tadeusz Ingram, Bogusław Noras, Paweł Wanot 

Przewodnicząca poddał pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok wraz z 

wnioskiem radnego Łukasza Kuczka. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Bogumiła Stolecka 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2022 rok została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXVIII/396/22 i stanowi załącznik numer 9 do protokołu. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

INTERPELACJA radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

ZAPYTANIE radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

ZAPYTANIE radnego Karola Kolnego, które stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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INTERPELACJA/ZAPYTANIE radnej Anny Wysockiej, które stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

INTERPELACJA radnej Anny Wysockiej, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 16. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wnioski radnych. 

1.Wniosek radnego Sebastiana Zimnala o posprzątanie dzikiego wysypiska na os. Ziemowit 

przy ulicy Pokoju na terenach wzdłuż linii kolejowej przy torach i na wałach. Jeżeli tereny nie 

należą do gminy proszę o zgłoszenie sprawy do właścicieli terenów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (10): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (5): Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk 

2.Wniosek radnego Sebastiana Zimnala o informację czy Burmistrz Krystyna Wróbel 

podpisała porozumienie w sprawie przejęcia terenów na os. Ziemowit przy ul. Pokoju. Jeżeli 

nie proszę o informację, dlaczego? 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (3): Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Szymon Simonicz 

3.Wniosek radnego Sebastiana Zimnala o naprawę i odmalowanie drewnianych elementów a 

także wymianę koszy na śmieci na placu zabaw przy os. Ziemowit.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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 ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (3): Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Szymon Simonicz 

4.Wniosek radnego Sebastiana Zimnala do Burmistrz Miasta Lędziny o ustalenie wraz z 

Komendą Powiatową Policji w Bieruniu bezpiecznego przejścia dla pieszych między os. 

Ziemowit oraz os. przy ul. Długosza. Proszę o informacje którędy dzieci mają poruszać się 

bezpiecznie do szkoły podstawowej nr 1, ponieważ aby dostać się do szkoły czy pracy 

mieszkańcy tych osiedli zmuszeni są przechodzić przez tory kolejowe mimo zakazu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8): Bogusław Dzierżak, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3): Maria Głos, Szymon Simonicz, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (4): Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

5.Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o informacje ile środków wpłacono z podatków do 

Urzędu Miasta na koniec marca 2022 r.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (3): Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram 

6.Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o przygotowanie objaśnień oddzielnie do załącznika 

numer 1 dochody i oddzielnie do załącznika numer 2 wydatki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (9): Maria Głos, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (3): Bogusław Dzierżak, Szymon Simonicz, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tadeusz Ingram 

BRAK GŁOSU (2): Hubert Handy, Bogumiła Stolecka 

7.Wniosek radnego Łukasza Kuczka o załatanie dziur na ul. Fredry przy przystanku 

autobusowym obok parkingu Targowiska oraz na środku skrzyżowania ul. Fredry i ul. 

Lewandowskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Hubert Handy 

8.Wniosek radnego Karola Kolnego o likwidację nielegalnego wysypiska przy ulicy 

Grunwaldzkiej bocznej. Boisko przy wałach, działka numer 3351/291. 

Przy numerze działki 3351 a nie przy wałach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

17. Komunikaty i informacje. 

Przewodnicząca przypomniała o terminie składania oświadczeń majątkowych. 

Radny Łukasz Kuczek zaprosił wszystkich na organizowany z inicjatywny rady szkoły SP3 

piknik 13.05.2022 r. na terenie SP 3. Całkowity koszt ze zbiórki an pikniku będzie 

przeznaczony na pomoce dydaktyczne dla szkoły. 

Zastępca Burmistrza poinformowała, że 24 kwietnia odbyła się impreza charytatywna 

Lędziny dla Ukrainy. Podczas imprezy została zebrana kwota 12 008,65 zł, która zostanie 
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przeznaczony na zakup ambulansu sanitarnego, który trafi do miejscowości Zimna Woda 

w obwodzie Lwowskim. 

Burmistrz Miasta podziękowała wszystkim z pomoc i wsparcie oraz poinformowała, że 

kolejny piknik charytatywny „OSP Lędziny dla Ukrainy” będzie organizowany z Ochotniczą 

Strażą Pożarną w Lędzinach 8 maja 2022 r. przy budynku OSP w Lędzinach, będą to 

jednocześnie obchody Dnia Strażaka. 

Burmistrz Miasta zaprosiła także na piknik przy Szkole Podstawowej Nr 3 pod patronatem 

Burmistrza Miasta Lędziny. 

Radny Tomasz Kostyra w imieniu Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej 

w Tychach zaprosił na dzień otwarty w Komendzie Miejskiej Państwowej Straży pożarnej 

w Tychach w dniu 12 maja 2022 r. 

18. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 18
08

 obrady 

LXXVIII Sesji Rady Miasta słowami:  

„Zamykam obrady LXXVIII Sesji Rady Miasta VIII Kadencji”  

 

Szczegółowa dyskusja sesji przed przerwą znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=z9Ca8tjq33o  

Szczegółowa dyskusja sesji po przerwą znajduje się pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=8O4qezbJF6U    

 

 

         Obradom przewodniczyła: 

Przewodniczący Rady Miasta Lędziny 

Maria Głos  

  

 

Protokół sporządziła: Danuta Komandera  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=z9Ca8tjq33o
https://www.youtube.com/watch?v=8O4qezbJF6U

